
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 29. juli 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 1

Hvilke initiativer agter ministeren at tage for at løse det problem, der er beskrevet i artik-

len ”Selvom branchen skriger på arbejdskraft: Dania tvunget til at afvise halvdelen af sine

ansøgere” fra Viborg Stifts Folkeblad den 25. juli 2019, hvor Erhvervsakademi Dania må

afvise ansøgere til IT-uddannelsen selvom erhvervslivet har hårdt brug for medarbejdere

med denne uddannelse?

https://viborg-folkeblad.dk/artikel/441259?rss&utm_source=Responsys&utm_medi-

um=email&utm_campaign=Redaktion_Daily_Newsletter_VSF_Morgen&e_id_m

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-

zen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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